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PROTOKÓŁ NR LXVIII/23  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 7 września 2023 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

4. Pan Łukasz Dybka   - członek komisji  

5. Pani Joanna Kacała     - członek komisji 

6. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

7. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

8. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Nieobecny: 

1. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pani Sylwia Walczak    - Z-ca Naczelnika Wydziału Rolnictwa 

          i Ochrony Środowiska w/m 

2. Pan Tomasz Stanik   - Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

3. Pan Jerzy Kolman   - Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu  

4. Pan Grzegorz Wróbel   - Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

5. Pani Monika Kania   - p.o. Kierownika Nadzoru Wodnego w Kępnie  

6. Pan Bartłomiej Panek   - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

                                                           w Wieluniu   

7. Pan Tomasz Koryciak   - Z-ca Naczelnika Wydziału Komunikacji, 

          Transportu i Dróg w/m 

8. Pani Beata Zając   - Radca Prawny w/m 
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9. Pani Anna Freus    - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu  

10. Pani Partycja Świtalska   - Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

  Społecznych w/m  

11. Pani Katarzyna Wyrębak   - Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu  

12. Pani Bożena Krej    - Inspektor w Wydziale Edukacji, Kultury, 

  Sportu i Promocji w/m 

13. Pan Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu  

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXVIII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXVII posiedzenia komisji. 

5. Sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie,  

Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2022 r. 

6. Sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

7. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2027.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Wieluń na realizację zadania: „Modernizacja 

istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie” w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” realizowanego w obszarze F.  
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10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 

w którym kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym w Szkole Podstawowej 

Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

prowadzonej przez Powiat Wieluński.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

13. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie LXVIII posiedzenia komisji. 

Pkt 1 

Otwarcie LXVIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

LXVIII posiedzenie komisji. Powitała wszystkich obecnych. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności poinformowała, że na 9 członków komisji obecnych jest 8. Podała, że 

nieobecny jest radny Krzysztof Sola. Stwierdziła prawomocność obrad. 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem. Zapytała 

czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Wskazała,  
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że w dniu wczorajszym radni otrzymali dodatkowy materiał, tj. projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg powiatowych na obszarze Powiatu Wieluńskiego. W związku z powyższym 

zaproponowała rozszerzenie porządku obrad o dodanie po punkcie 6 punktu: 

„Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego”. Zapytała kto jest „za” wprowadzeniem dodatkowego punktu do 

porządku obrad.    

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” (nieobecny radny Krzysztof Sola) podjęła decyzję  

o wprowadzeniu do porządku obrad punktu pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu Wieluńskiego”. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że w związku z wprowadzeniem do porządku obrad pod numerem 7 dodatkowego 

punktu, kolejne punkty ulegną przesunięciu o jeden. Ostatnim punktem dzisiejszego 

posiedzenie będzie punkt 15. Następnie poddała pod głosowanie porządek 

posiedzenia wraz z wprowadzoną zmianą.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia (nieobecny radny 

Krzysztof Sola). 

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXVIII posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXVII posiedzenia komisji. 

5. Sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie,  

Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2022 r. 
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6. Sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze 

Powiatu Wieluńskiego. 

8. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2027.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Wieluń na realizację zadania: „Modernizacja 

istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie” w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” realizowanego w obszarze F.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę 

w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 

w którym kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym w Szkole Podstawowej 

Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

prowadzonej przez Powiat Wieluński.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

14. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie LXVIII posiedzenia komisji. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LXVII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że protokół z LXVII radni otrzymali wraz z materiałami na dzisiejsze posiedzenie. 

Zapytała czy są uwagi do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Zarządziła 

głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół z LXVII posiedzenia komisji (nieobecny 

radny Krzysztof Sola). 

Pkt 5 

Sprawozdania Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie,  

Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2022 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała przybyłych 

na posiedzenie Kierowników Nadzorów Wodnych: Panią Monikę Kania (NW Kępno), 

Pana Jerzego Kolmana (NW Wieluń), Pana Tomasza Stanika (NW Pajęczno) i Pana 

Grzegorza Wróbla (NW Wieruszów). Zapytała czy są pytania. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał czy któryś  

z nadzorów otrzymał w tym roku środki na wyczyszczenie rzek.  

Pan Jerzy Kolman – Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że w tym roku, na tę chwilę Nadzór Wodny w Wieluniu nie ma 

pieniędzy na żadną rzekę. 

Pani Monika Kania – p.o. Kierownika Nadzoru Wodnego w Kępnie 

odpowiedziała, że będzie czyszczony na terenie powiatu wieluńskiego Kanał Skomlin 

– Toplin na odcinku około 6 km od ujścia i newralgiczny odcinek 3 km rzeki Prosna. 

Pan Grzegorz Wróbel – Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieruszowie 

podał, że w Wieruszowie na ten moment też nie ma przewidzianych środków. 

Pan Tomasz Stanik – Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

powiedział, że był ogłoszony przetarg na rzekę Nieciecz na terenie powiatu łaskiego, 

ale niestety oferta przewyższyła zaplanowaną kwotę, będzie prawdopodobnie 
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ogłoszony drugi przetarg, czekamy na podpisanie umowy na Kanał Obrowski na 

powiecie pajęczańskim. Wskazał, że na terenie działania NW Pajęczno na obszarze  

powiatu wieluńskiego znajduje się rzeka Wierznica, na której przeprowadzono prace 

w tamtym roku, odcinek16,5 km. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że nie był to 

tamten rok, tylko rok 2021.  

Pan Tomasz Stanik – Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

zaprzeczył. Powiedział, że był to rok 2022.   

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji stwierdził, że szkoda, że nie 

ma środków, bo do prac udrożnieniowych kwalifikuje się dużo rzek.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji podziękował za wyczyszczenie 

rzeki Wierznica na wskazanym odcinku. Przekazał, że w połowie roku 2023 rzeka ta 

wygląd niestety tak jak w roku 2021. Stwierdził, że czyszczenie musi odbywać się 

sukcesywnie. Zwracając się do Kierownika Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

powiedział, że jako kierownik powinien wiedzieć co dzieje się na tej rzece i powinien 

zgłaszać wnioski i zabiegać o środki na tę rzekę, bo upominanie i karanie ludzi nic 

nie da. Podkreślił, że ta rzeka była zawsze drożna, ona nie jest drożna. Powiedział, 

że drugą sprawą jest nadzór nad tym żeby piętrzyć i regulować wodę. Zapytał 

dlaczego Nadzór Wodny robi to tak opieszale. Podkreślił, że wodę na tej rzece 

wstrzymuje się w kwietniu. Wskazał, że rolnicy sami sobie radzą, często bez pomocy 

Nadzoru Wodnego i za to są upominani i karani. Oświadczył, że nie można tak robić. 

Dodał, że z przykrością musi patrzeć, że chłop, rolnik jest mądrzejszy od fachowców, 

którzy pracują w Nadzorach Wodnych, bo on ma doświadczenie, z tego żyje,  

a pogoda płata figle. Powiedział, że myślał, że Wody Polskie pomogą polskiemu 

chłopu. Zwrócił uwagę również na to, że niejednokrotnie woda z jazu spuszczona jest 

do zera.  

Pan Tomasz Stanik – Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

potwierdził, że w tamtym roku była taka sytuacja, ale wodę spuściła osoba postronna. 

Powiedział, że rozmawiał na ten temat z sołtysem. Sołtys podejrzewał, kto to zrobił, 

miał porozmawiać z tą osobą i powiedział, że postara się żeby taka sytuacja się nie 

powtórzyła. Wskazał, że dokonano też kradzieży szandorów na jazie. Sprawa została 

zgłoszona na policję, sprawcy nie ustalono i postępowanie umorzono.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji przypomniał, że kiedyś byli 

tzw. strażnicy wodni i „wszystko chodziło jak w zegarku”.  
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że uwagi radnego 

Borczyka są cenne, natomiast ich adresatem i osobą, której się zarzuca, że czegoś 

nie dopilnowała, nie jest Kierownik Nadzoru Wodnego.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał, kto jest adresatem. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji odpowiedział, że przełożeni 

Kierownika albo decydenci. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wskazał, że rozwiązaniem 

mogłoby być zainstalowanie kamer i wcale to nie jest wielki koszt. Stwierdził,  

że potrafią o to zadbać Lasy Państwowe, rybacy, myśliwi, żeby nie było kłusowników, 

a Wody Polskie nie potrafią. 

Pan Jerzy Kolman – Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu odnosząc 

się do wypowiedzi radnego Borczyka, który stwierdził, że rzeki powinny być 

sukcesywnie, co roku konserwowane, odpowiedział, że pewnie tak, tylko kiedy my 

rozmawiamy, o tym że w kilku Nadzorach Wodnych nie ma pieniędzy na żadną 

rzekę, to jak wyobrażamy sobie to, że co roku będzie utrzymywana wybrana rzeka. 

Druga kwestia jest taka, że podejrzewa, że Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska 

nawet by nie pozwolił, żaby wykaszanie, hakowanie, nie mówiąc już o odmuleniu, 

było co roku prowadzone na rzece.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wyraził nadzieję, że zgłoszone 

przez niego uwagi zostaną przekazane odpowiednim osobom.  

Pan Tomasz Stanik – Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

podziękował za uwagi, powiedział, że je przekaże.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji dopytał jaki był cel spuszczenia 

wody przez tego człowieka, czy był za wysoki stan spiętrzonej wody, czy zostało to 

zrobione dla psikusa.  

Pan Tomasz Stanik – Kierownik Nadzoru Wodnego w Pajęcznie 

powiedział, że chyba dla psikusa. Podał, że w związku z telefonem od jednego  

z mieszkańców, tydzień przed tym zdarzeniem był na miejscu, były deski założone,  

a po kilku dniach zadzwoniła do niego osoba z pytaniem dlaczego Nadzór Wodny 

spuścił wodę. Poinformował, że Nadzór Wodny wody tam nie spuszczał, sołtys wie 

kto to zrobił, zna tę osobę, rozmawiał z nią i obiecał, że dopilnuje, żeby taka sytuacja 

więcej się nie powtórzyła. Wskazał, że firma, która wygrała przetarg na obsługę 

urządzeń, ma obowiązek tam dojeżdżać i doglądać miejsca, było wykonane pierwsze 

czyszczenie wokół jazu, czyli koszenie skarp, usunięcie przetamowań, 
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zanieczyszczeń w obrębie koryta. Dodał, że z informacji jakie posiada wynika,  

że wykonawca w tym bądź w następnym tygodniu podejmie drugie koszenie, czyli jaz 

będzie ponownie obkoszony, oczyszczony, usunięte zostaną śmieci. Oświadczył,  

że piętrzenie jest i będzie nadal prowadzone.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wracając do 

przekazanej na początku informacji, że niektóre Nadzory Wodne nie otrzymały 

żadnych pieniędzy na rzeki, zapytał ile zostało złożonych wniosków.  

Pan Jerzy Kolman – Kierownik Nadzoru Wodnego w Wieluniu 

odpowiedział, że jest lista rzek, które chcemy co roku, 6-7 rzek. Wskazał, że zawsze 

planowane, typowane są rzeki najbardziej istotne i też takie, które były dawno 

robione, żeby utrzymać czasookres, średnią 5-6 lat, niestety te ramy czasowe coraz 

bardziej się wydłużają. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Podziękowała 

Kierownikom Nadzorów Wodnych za dyskusję, za obecność na posiedzeniu  

i zaprosiła na jutrzejszą sesję Rady Powiatu.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu zapoznała 

się ze sprawozdaniami Kierowników Nadzorów Wodnych w Kępnie, Pajęcznie,  

Sieradzu, Wieluniu i Wieruszowie z działań podejmowanych na terenie powiatu 

wieluńskiego w 2022 r. 

Z sali obrad wyszedł radny Łukasz Dybka. Komisja obraduje w 7-osobowym 

składzie.  

Pkt 6  

Sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytana do przedłożonego sprawozdania. Nikt się nie zgłosił. Zapytała kto jest „za” 
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przyjęciem sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wieluniu z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

za I półrocze 2023 r. (nieobecni: radny Łukasz Dybka i radny Krzysztof Sola). 

Na salę obrad wszedł radny Łukasz Dybka. Komisja obraduje w 8-osobowym 

składzie.  

Pkt 7  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze 

Powiatu Wieluńskiego. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że materiał w przedmiotowej sprawie radni otrzymali w dniu wczorajszym. Następnie 

udzieliła głosu Kierownikowi Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik PZD w Wieluniu wyjaśnił z czego wynika 

konieczność podjęcia nowej uchwały. Wskazał, że w związku z wątpliwościami 

organu nadzoru co do podjętej przez Radę Powiatu w Wieluniu w dniu 24 lipca br. 

uchwały w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych 

zostało wszczęte postępowanie nadzorcze. Podał, że w ocenie organu nadzoru 

postanowienie, że za umieszczenie w pasie drogowym urządzeń wodociągowych  

i kanalizacyjnych stosuje się stawki „w wysokości 50%” jest niezgodne z przepisami 

ustawy o drogach publicznych. W związku z powyższym w nowej uchwale podaje się 

konkretną kwotę, tj. 25 zł.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji stwierdził, że Województwo 

wybitnie Powiatu Wieluńskiego chyba nie lubi, unieważnia uchwałę, chociaż w innych 

województwach przechodzą uchwały z takimi samymi zapisami. 
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Pani Beata Zając – Radca Prawny w/m powiedziała, że od pewnego czasu 

prokuratorzy zajmują się uchwałami, więc teraz Urząd Wojewódzki sprawdza  

je bardzo dokładnie. Wskazała, że przepis nie mówi, że to musi być stawka kwotowa, 

stawka procentowa zawsze była przyjmowana, teraz nagle to zmieniono.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że wartości zostają takie jak w poprzedniej uchwale, zmianie ulegają zapisy 

techniczne.  

Pan Bartłomiej Panek – Kierownik PZD w Wieluniu potwierdził.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod 

głosowanie projekt uchwały ww. sprawie.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

powiatowych na obszarze Powiatu Wieluńskiego (nieobecny radny Krzysztof Sola). 

Pkt 8 

Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o przebiegu wykonania planu finansowego i planu inwestycyjnego  

SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Annę Freus i Panią Patrycję Świtalską. Powiedziała, że radni otrzymali informację  

w ww. sprawie. Następnie zapytała czy są pytania dotyczące przedłożonej informacji.   

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy jest jakaś nadzieja 

na podwyższenie wyceny w związku z lipcowymi podwyżkami. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że jeżeli 

chodzi o przeliczenie procedur od 1 lipca, to wygląda to znacząco lepiej niż  

1 lipca roku poprzedniego. Powiedziała, że trudności roku poprzedniego pewnie  

w 100% nadgonić się nie da, niemniej jednak podniesienie wyceny procedur  

w internie, chirurgii, SOR spowodowało, że na podwyżki pracowników medycznych 

wystarczy i w niewielkim stopniu na ewentualne roszczenia pracowników 
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kontraktowych. Podała, że wynik finansowy na koniec lipca jest na poziomie straty 

netto 719 tys. zł. Dodatkowo poinformowała, że w dniu wczorajszym uzyskała 

informację, że jest prawie 100-procentowa pewność, że nadwykonania w zakresie 

endoprotez będą płacone. Wskazała, że za I półrocze nadwykonania są na poziomie 

500 tys. zł. Dodała, że szpital zawsze te nadwykonania robi, to się zawsze szpitalowi 

opłacało, bo dzięki temu uzyskaliśmy zwyżkę przychodową na poziomie 20% wyceny 

pojedynczej endoprotezy. Poinformowała, że zwróciła się o zwiększenie kontraktu  

w tym zakresie, bo jeżeli są siły i moce przerobowe żeby robić więcej endoprotez,  

to dobrze byłoby nastawić się na ten zakres. Wskazała, że koszty finansowe, czyli 

koszty obsługi zadłużenia są bardzo wysokie. Podała, że spadły stopy procentowe, 

więc spodziewa się około 13% spadku na kosztach finansowych w stosunku do 

symulacji, które były przeprowadzane do końca roku. Powiedziała, że są to dobre 

informacje, niemniej jednak dla szpitala są to wysokie koszty. Poinformowała,  

że w I półroczu szpital spłacił 1 mln. 800 tys. zł kapitału jeżeli chodzi o kredyty. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał o PKO BP. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że na ten 

moment nie ma informacji zwrotnej w postaci decyzji kredytowej. Z nieoficjalnych 

informacji uzyskanych telefonicznie wie, że PKO BP jest zainteresowany, że temat 

dalej jest obradowany, że przesunięcie raczej wynikało z sezonu urlopowego po 

stronie banku. Oznajmiła, że to pomogłoby szpitalowi zmniejszyć zobowiązania 

wymagalne w zasadzie do zera. Przekazała, że na ten moment zobowiązania 

wymagalne, według stanu na dzień wczorajszy, są na poziomie 3 mln. 500 tys. zł.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy strata 700 tys. zł 

jest zmniejszona o amortyzację. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie, po 

odliczeniu amortyzacji przypadającej na ten okres strata byłaby niewielka lub 

zbilansowanie działalności. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Sebastianowi Jasińskiemu.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji 

przypominając, że nie tak dawno jednemu z radnych zarzucono, że promuje firmę 

zewnętrzną na swoich stronach poinformował, że nie tylko radni promują firmę 

zewnętrzną, również Fundacja SP ZOZ w Wieluniu promuje na stronach firmę 

prywatną i badania przez nią wykonywane. Powiedział, że nie wie dlaczego nie jest 
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to jako SP ZOZ w Wieluniu, jeśli jest Fundacja SP ZOZ w Wieluniu. Wskazał,  

że w dniu dzisiejszym taką informację otrzymał, posiada plakat na temat tych badań. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że fundacja 

zwróciła się do szpitala z zapytaniem, czy szpital może wziąć udział w realizacji 

projektu, który ogłaszała Gmina Wieluń. Powiedziała, że skierowała w tej sprawie 

zapytanie do kancelarii prawnej i uzyskała informację, że szpital nie może przystąpić 

do realizacji tego projektu ze względów prawnych, formalnych.  

Radny Sebastian Jasiński – zastępca przewodniczącego komisji 

stwierdził, że wizerunkowo wygląda to kiepsko. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oświadczyła, że jest to 

poza decyzyjnością szpitala, fundacja ma swój zarząd. 

Radny Sebastian Jasiński – zastępca przewodniczącego komisji dodał, 

że zarząd fundacji reprezentuje niestety większość ze szpitala. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał kto jest prezesem 

fundacji. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że Pani 

Aleksandra Humel. 

Radny Sebastian Jasiński – zastępca przewodniczącego komisji 

dopowiedział, że Pani Aleksandra Humel jest pracownikiem szpitala.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał jak wygląda promocja 

przez fundację.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że to chodzi  

o wniosek, który realizuje Gmina Wieluń, można było uzyskać bodajże 10 tys. zł na 

badania profilaktyczne. Fundacja chciała sięgnąć po te pieniądze żeby realizować 

projekt.   

Radny Sebastian Jasiński – zastępca przewodniczącego komisji odczytał 

treść plakatu: „Zdrowe dziecko, to uśmiechnięte dziecko! Bezpłatne badania USG dla 

dzieci z Gminy Wieluń w kierunku wczesnej diagnostyki chorób i wad rozwojowych. 

Drogi Rodzicu! Fundacja SP ZOZ w Wieluniu oraz Gmina Wieluń prowadzą zapisy 

dla dzieci od ukończenia 9 miesiąca do 6 roku życia na bezpłatne badania USG. 

Badania zostaną wykonane w specjalistycznym gabinecie (nazwa zakładu)”.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji odniósł się do wypowiedzi 

radnego w części niedotyczącej fundacji, a zarzutu, który był wyartykułowany przez 

Wicestarostę Dziubę pod jego adresem, że udostępnił na facebook post informujący 
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o uruchomieniu pracowni rezonansu magnetycznego w NZOZ BOMED. Powiedział, 

że nie reklamował zakładu jako firmy, tylko informował o możliwości zrobienia 

bezpłatnie na fundusz badania rezonansem magnetycznym. Podkreślił, że misją 

radnych jest pomaganie ludziom i rozpowszechniając tę informację sądził,  

że da szansę pewnej grupie ludzi na przeprowadzenie tych badań. Powiedział, że 

chce wyjaśnić ten temat, żeby nikt nie insynuował, że działał na rzecz tego podmiotu.  

Radny Sebastian Jasiński – zastępca przewodniczącego komisji wyjaśnił, 

że nawiązał do tej sprawy w kontekście fundacji. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wskazał, że to był czas kiedy  

w Wieluniu nie było drugiego rezonansu i uważał, że lepiej będzie gdy mieszkańcy 

powiatu wieluńskiego będą mogli to badanie wykonać na miejscu aniżeli  

w Sieradzu, w Bełchatowie czy gdziekolwiek indziej.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że Przewodniczący Rady Powiatu przekazał do wiadomości Komisji Budżetu, 

Zdrowia i Gospodarki skargę na organizację pracy komórki prowadzącej rejestrację 

pacjentów na badania RTG, TK i USG, która wpłynęła w dniu 5 września br.  

do wiadomości Rady Powiatu w Wieluniu. Korzystając z obecności Pani Dyrektor 

poprosiła o przybliżenie tematu.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jest to 

bardzo świeża sprawa, chociaż problem nie jest świeży. Wyjaśniła, że kolejki 

oczekujących są prowadzone zgodnie z zarządzaniami Narodowego Funduszu 

Zdrowia. Podała, że te zarządzenia nie obejmują rejestracji w zakresie badań USG, 

których dotyczy skarga. Poinformowała, że zaczyna przyglądać się temu obszarowi  

i chciałaby to inaczej poukładać. Wskazała, że aktualnie, co nie jest sprzeczne  

z przepisami, ale rzeczywiście może być uciążliwe dla pacjentów, rejestracja 

prowadzona jest w wybrane dni tygodnia telefonicznie lub przy okienku i liczba miejsc 

dotyczy jednego miesiąca, a zatem jest mocno ograniczona. To powoduje, że liczba 

miejsc się szybko wyczerpuje, bo mając określone kadry, wiadomo ile badań różnego 

rodzaju jesteśmy w stanie wykonać w ramach pracowni USG. Powiedziała, że to 

niestety nie są takie limity jak byśmy chcieli, bo chcielibyśmy żeby to było równe 

zapotrzebowaniu i do tego dążymy, ale póki co tak nie jest. Stwierdziła, że uwagi 

pacjentów mogą być słuszne, bo pacjent czeka, chce się zapisać, kończą się 

numerki i nie może być zapisany, tylko dostaje informację żeby pojawił się bądź 

zadzwonił w następnym miesiącu w danym dniu. Oświadczyła, że przeanalizuje 
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statystycznie ile badań USG danego rodzaju jest wykonywanych w ramach pracowni 

i w ramach tych zapisów, co pozwoli ustawić kolejki na dłuższy okres, mimo że nie 

obligują do tego przepisy. Dodała, że one nie będą konkretne, dlatego że o tym 

decyduje lekarz w kolejnych miesiącach, być może pacjenci nie dostaną informacji  

o konkretnym dniu i godzinie, ale zostaną wzięte numery telefonów i będzie 

możliwość poinformowania potem pacjentów o terminie, a pacjent przy okienku 

uzyska przybliżony termin. Powiedziała, że uważa, że w tym zakresie należałoby 

wykonać jakieś działania. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji zasugerował, żeby zapisy robić  

w ruchu ciągłym, a nie kumulować w jeden dzień, przecież ilość osób jest ta sama, 

nie zwiększa się, i nie ograniczać ich do jednego miesiąca. Wtedy pacjent, który 

zadzwoni piątego czy dziesiątego dnia miesiąca będzie wyznaczony na termin 

późniejszy, np. nie na wrzesień a październik, a o godzinie można poinformować  

np. na 7 dni przed ustalonym terminem wizyty. Stwierdził, że rejestracja prowadzona 

w określonym dniu, raz w miesiącu może powodować niezadowolenie pacjentów. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zgodziła się z radnym. 

Powiedziała, że rozmawia również z paniami z rejestracji, bo one muszą mieć 

wyczucie i świadomość, że jeśli coś rodzi problem, to powinny informować o tym 

dyrekcję, która mając informację zwrotną będzie szukać jakiegoś rozwiązania, bo 

zawsze uda się jakieś lepsze rozwiązanie znaleźć, nawet jeżeli ono będzie przez 

jakiś czas kulawe, to potem znowu zostanie dopracowane. Poinformowała, że w tym 

przypadku dyrekcja takiej informacji zwrotnej nie miała, tylko w postaci skargi. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji powiedział, że przecież wiadomo, 

że jeżeli jest wyznaczony jeden dzień, to tworzą się kolejki, ale jeżeli tych dni będzie 

więcej, rejestracja będzie prowadzana na bieżąco, to ten problem zniknie.  

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu oznajmiła, że to wymaga 

planowania na przyszłość w dłuższym okresie czasu. Poinformowała, że lekarze 

terminy i daty, kiedy wykonają badanie USG podają razem z grafikami, nie podadzą 

ich wcześniej, bo najczęściej są to lekarze, w zasadzie wszyscy, którzy pracują 

również w innych jednostkach, mają inne zobowiązania i dyrekcja nie jest w stanie 

pozyskać informacji, kiedy lekarz będzie przyjmował za miesiąc, dwa i trzy miesiące. 

Oświadczyła, że z tego powodu musi przeanalizować statystycznie przeszłość, ile 

tych badań się wykonuje itd. żeby sensownie umawiać się z pacjentami, żeby to się 

nie rozjeżdżało, lub rozjeżdżało się jak najmniej. 
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Radny Łukasz Dybka – członek komisji zapytał Panią Dyrektor na ile przed 

zna grafik lekarza. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że miesiąc. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji powiedział, że jego zdaniem to jest 

wystarczająco. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podkreśliła, że miesiąc to 

jest za mało, dlatego jest wyznaczony jeden dzień, bo jest tak duże zapotrzebowanie, 

że liczba miejsc rozchodzi się natychmiast.   

Radny Łukasz Dybka – członek komisji powiedział, że dąży do tego żeby 

odwrócić całą sytuację, żeby to nie pacjent był zmuszony do rejestracji w określonym 

dniu, tylko żeby to szpital, mając przez cały miesiąc dane osób zainteresowanych, 

skontaktował się z pacjentem i poinformował go o wyznaczonej wizycie. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu zgodziła się radnym, ale 

podkreśliła, że w tym celu trzeba planować nie na miesiąc, tylko przynajmniej na trzy, 

żeby było więcej terminów. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził, że to są kwestie 

techniczne, radny Łukasz Dybka zwrócił uwagę na problem i trzeba go 

wyeliminować. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zwrócił uwagę 

na jeszcze jeden problem, a mianowicie, że pacjenci nie mogą być na zasadzie stosu 

ani kolejki, bo pacjenci mają różne schorzenia i dla niektórych oczekiwanie miesiąc, 

bo akurat zapisał się później, to jest wyrok śmierci i stąd rejestratorki wybierają. 

Podkreślił, że kolejka na badania wykonywane w ramach NFZ jest, była i będzie, bo 

zapotrzebowanie zawsze jest większe aniżeli realia. Powiedział, że nawet gdyby 

realia w szpitalu zostały wyrównane do zapotrzebowania, to lekarze wiedząc, że nie 

ma kolejek, będą wypisywać więcej skierowań, bo tych potrzeb jest więcej i one 

zawsze będą narastać. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że kiedyś  

w działalności szpitalnej problemem były bardzo często umowy, limity i kontrakty  

z NFZ, w tym momencie problemem jest deficyt kadry lekarskiej.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podziękowała  

za wyjaśnienia. Poddała pod głosowanie informację Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu 
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finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

Zapytała kto jest „za” przyjęciem ww. informacji.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła informację Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o przebiegu wykonania planu 

finansowego i planu inwestycyjnego SP ZOZ w Wieluniu za I półrocze 2023 r. 

(nieobecny radny Krzysztof Sola). 

Z sali obrad wyszedł radny Sebastian Jasiński. Komisja obraduje  

w 7-osobowym składzie.  

Pkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2027. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do projektu uchwały w ww. sprawie. Nikt się nie zgłosił. Wobec braku pytań 

zarządzała głosowanie. Zapytała kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na kadencję  

w latach 2023-2027. 

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na kadencję w latach 2023-2027 (nieobecni: 

radny Sebastian Jasiński i radny Krzysztof Sola).  
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Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieluń na realizację zadania: 

„Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie” w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” realizowanego  

w obszarze F. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do przedłożonego projektu uchwały. Udzieliła głosu radnemu Stępniowi.  

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał na czym ma polegać 

modernizacja i gdzie będzie prowadzona.  

  Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m odpowiedziała, że w WTZ w Olewinie. Poinformowała, że Gmina 

Wieluń złożyła do Starostwa Powiatowego wniosek, który został przesłany do 

PFRON. Decyzja PFRON jest pozytywna. 

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji dopytał co będzie robione  

w ramach tego zadania. 

  Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m podała, że pompa ciepła i termomodernizacja.  

  Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji dodał, że powiat występuje  

tu jako pas transmisyjny, w budżecie powiatu na realizację tego zadania została 

zabezpieczona kwota 175 tys. zł. 

  Pani Patrycja Świtalska – Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w/m poinformowała, że łączny koszt realizacji tego projektu to ponad 

200 tys. zł, pozostałą część stanowią środki własne gminy. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania.  Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały 

w ww. sprawie.  

 Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieluń na realizację 

zadania: „Modernizacja istniejącego Warsztatu Terapii Zajęciowej w Olewinie”  
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w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” realizowanego  

w obszarze F (nieobecni: radny Sebastian Jasiński i radny Krzysztof Sola). 

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania  

i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego  

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym  

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez Powiat Wieluński. 

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała przybyłych 

gości. Zapytała czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie. Zapytała 

kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w ww. sprawie.  

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w oddziale przedszkolnym 

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu prowadzonej przez Powiat Wieluński (nieobecni: radny 

Sebastian Jasiński i radny Krzysztof Sola). 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Skarbnika 

Powiatu. Wskazała, że w dniu wczorajszym radni otrzymali autopoprawki zarówno  
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do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu jak i do projektu uchwały  

w sprawie zmiany WPF.  Następnie oddała głos Skarbnikowi Powiatu.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wyjaśnił czego dotyczą 

autopoprawki, a następnie omówił zmiany w budżecie powiatu wskazując, że do 

budżetu wprowadzana jest dodatkowo kwota 7.471.577 zł.  

Salę obrad opuścił radny Grzegorz Mielczarek. Komisja obraduje  

w 6-osobowym składzie.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła dyskusję. 

Udzieliła głosu radnej Joannie Kacała. 

 

Salę obrad opuścił radny Andrzej Stępień. Komisja obraduje w 5-osobowym 

składzie.  

Radna Joanna Kacała – członek komisji nawiązując do wypowiedzi 

Skarbnika, który podał kwotę 350 tys. zł na remont drogi na terenie Gminy Pątnów 

zapytała, która droga będzie remontowana. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że to jest droga 

w miejscowości Kałuże. Wskazał, że to jest remont drogi powiatowej realizowany 

przez Gminę Pątnów. 

Radny Łukasz Dybka – członek komisji dodał, że wniosek składała Gmina 

Pątnów.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (nieobecni: radny Sebastian 

Jasiński, radny Grzegorz Mielczarek, radny Krzysztof Sola, radny Andrzej Stępień). 
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Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

Skarbnikowi Powiatu.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu wskazał zmiany jakich 

dokonuje się w Wieloletniej Prognozie Finansowej.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2023-2034 (nieobecni: radny Sebastian Jasiński, radny 

Grzegorz Mielczarek, radny Krzysztof Sola, radny Andrzej Stępień). 

Pkt 14 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji przedstawiła 

korespondencję, która wpłynęła do Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu, a to:  

1. skarga skierowana do Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu, do wiadomości Rady 

Powiatu w Wieluniu, na organizację pracy komórki prowadzącej rejestrację 

pacjentów na badania RTG, TK i USG, która została omówiona w obecności Pani 

Anny Freus – Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu; 

2. pismo Pełnomocnika Rządu do Spraw Odszkodowań za Szkody Wyrządzone 

Agresją i Okupacją Niemiecką w latach 1939-1945. Poprosiła o zapoznanie się  

z ww. pismem.   

Następnie zapytała czy w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Wobec braku głosów przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Pkt 15 

Zamknięcie LXVIII posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zamknęła LXVIII 

posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

dziękując za przybycie i udział w dyskusji. 

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla          Agnieszka Wasińska 

 

 

 


